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Van de redactie 
 
Afgelopen weken was Lijnden veelvuldig in het nieuws. Heeft u dat ook gemerkt? 
 
Allereerst was er de aankondiging van de winterborrel te lezen in diverse lokale 
nieuwsbladen.  Het heeft geholpen. De winterborrel werd  ouderwets druk 
bezocht. Heeft de actie ten behoeve van de slachteroffers in Haïti  daar aan 
meegeholpen? Wellicht, er is in ieder geval een leuk bedrag opgehaald voor de 
Haïtianen. Dit bedrag is later, net als door de Nederlandse regering, verdubbeld 
door een anonieme gulle gever. Middels het Rad van Fortuin konden de 
deelnemers een prijs winnen. Deze waren ter beschikking gesteld door diverse 
ondernemers uit Lijnden en Badhoevedorp. 
 
Dat wij in Lijnden betrokken waren bij de ramp in Haïti konden we ook lezen in het 
Haarlems Dagblad. Voor het herstel van de waterleidingen zijn een aantal 
monteurs van PWN naar Haïti gestuurd. Hierbij was ook een van onze inwoners 
van Lijnden betrokken. En dat kan natuurlijk niemand anders zijn dan onze Qrien 
Rijnbeek. Waarschijnlijk is hij nog niet terug, want anders hadden we uiteraard 
gerekend op een verslag van hem voor in ons buurtblad. Voor de volgende 
uitgave moeten wij hem hier nog maar eens over polsen. 
 
Kijkt u wel eens naar TV Noord Holland? Afgelopen zondag 24 januari was de 
klaverjasclub van VOS te zien bij het programma “de Pijl gegooid”. Tijdens dit 
programma, wat elke zondag wordt uitgezonden, gooit de (sport)vereniging van 
die week een pijl op de kaart van Noord Holland. In de plaats waar de pijl terecht 
komt gaan de programmamakers die week opzoek naar de plaatselijke 
vereniging. Omdat er momenteel gehandbald wordt in de zaal kwam de beurt 
terecht bij de klaverjas-vereniging van VOS.  
 
Uiteraard deed een ieder deze avond nog meer zijn best tijdens bij het kaarten 
en… om zo goed mogelijk op de buis te komen. Met eigen ogen konden we zien 
dat het gezellige avonden zijn in de kantine. Met zo’n 6 tafeltjes is er nog ruimte 
genoeg om nieuwe kaarters welkom te heten. Dus als u zin heeft en eens iets 
anders wil doen dan bent u van harte welkom. Ria Hoohenkerk, als organisator 
van de klaverjasavonden, ziet u graag komen. En dat Ria een gezellig iemand is 
heeft u uiteraard tijdens de uitzending kunnen zien. 
 
De uitzending is terug te zien op www.rtvnh.nl. Op de site klikt u links op het 
vakje “uitzending gemist”. Dan komt u in een nieuw scherm waar u rechts bij 
“zoek in TV-archief” mbv het blauwe pijltje het programma NoordHollandSport 
kunt selecteren.  
 
 

 

 
Door op “zoek” te drukken komt u bij een lijst en kunt u de datum van 24 
januari aanklikken om de aflevering te zien waar (aan het eind op plm 
32min30) de klaverjasclub in meespeelt. Veel plezier. 
 
In deze Boeselijn leest u een verslag mbt de stand van zaken tot het parallel 
gebruik van de startbanen van Schiphol. Louis van Daalen besteed veel tijd aan 
de problematiek. Waar hij de tijd vandaan haalt is ons soms een raadsel. Kijkt u 
ook eens op de site van de Dorpsraad. Dit wordt een steeds vollediger site met 
veel interessante informatie over ons dorp. Met een prachtige actuele winterfoto 
op de openingspagina! 
 
Kortom er is weer genoeg te lezen in deze editie van uw buurtblad 
Wij wensen u veel leesplezier in uw Boeselijn 
De redactie 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

http://www.rtvnh.nl/�
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Kerstbomen inzamel actie 
 
Zoals meestal begint de zaterdag rustig, langzaam wakker worden voor papa, totdat 
zoon lief actief wordt, zo ook op 9 januari. 
Met de rust was het gedaan na het eerste wc bezoek van de kleine rakker, want op 
de kalender stond dat het kerstbomen inzameldag was,de kans om de hele buurt af 
te struinen op zoek naar kerstbomen, welke jongen van 8 wil dat niet. 
 
Op de radio horen we dat het vriest en dat door de oostenwind de gevoels-
temperatuur nog lager ligt. Zodra wij buiten zijn voelen wij dan ook de kou, maar ons 
enthousiasme is groot. De eerste kerstboom gaat met een touw achter de fiets en 
met een beetje hulp van papa wordt de vracht de oprit af gereden, dan de bocht om 
en de Lijnderdijk af, de sneeuw geeft veel weerstand en er moet hard gewerkt 
worden, waardoor wij het gelukkig weer lekker warm kregen. 
 
Op weg naar de container wordt Sem gevraagd of hij ook de kerstbomen van enkele 
buren wil meenemen, nou natuurlijk want voor elke kerstboom ontvangt hij een 
lootje. 
Na 150 meter heeft hij al 3 kerstbomen achter zijn fiets hangen en is het ploeteren 
door de sneeuw. Aangekomen bij de container volgt de eerste aangename 
verrassing, een zakje chips en 3 lootjes voor Sem en een beker gluhwein voor papa. 
Op verzoek van Els Dikkes worden de kerstbomen hoog opgestapeld door de 
aanwezige kinderen en ouders. 
Echt tijd voor een gezellig praatje met de andere ouders wordt mij niet gegund, want 
Sem moet nog meer kerstbomen ophalen en inleveren. En zo heeft Sem met 2 uur 
lopen, de fiets is na de eerste ronde maar thuis gelaten, 11  lootjes bij elkaar 
verdiend. 

Voor de loterij moest even geduld geoefend 
worden, deze was op 24 januari tijdens de 
winterborrel. En weer lag er sneeuw, hoe 
toepasselijk bij een winterborrel, dus met de 
auto (en een schuldgevoel tov het milieu) naar 
de Vluchthaven. Onze eerst winterborrel in 
Lijnden, enthousiast en onderzoekend loopt 
Sem de zaal in  waar hij gelijk de prijzentafel 
ziet. We bekijken alles en Sem hoopt een van 
de mp3 spelers te winnen. Na het welkoms 
woord volgt eerst de winterborrel loterij, tbv Haiti. 
Alle aanwezige hebben een lootje gekregen,bij 
deze loterij zijn er opvallende prijzen te winnen, 
zoals een zak aardappelen of uien.  
Ook Sem heeft prijs, hij wint een grote fruitmand  
en zijn middag kan nu al niet meer stuk.  

 

Helaas de mp3 speler is er al uit, maar gelukkig is de (speelgoed) leeuw  er nog. 
Trots keert hij terug naar de tafel waar zijn buurmeisje net wegrent voor haar prijs, 
waarna als zij terug keert  Sem wederom een winnend lootje heeft. Dit herhaalt zich 
nog een paar keer en tenslotte staat de tafel vol met prijzen, waarvan wel 6 voor 
Sem. (gelukkig waren wij met de auto gekomen, denk ik stiekem). Na het 
prijzenfestival genieten wij van al het lekkere eten en de gezelligheid totdat het tijd 
wordt om naar huis te gaan. Sem gaat voorop, zijn handen vol met alle prijzen. 
 
Wij wonen op de Lijnderdijk 227 en dankzij deze door de dorpsraad georganiseerde 
kerstbomen inzamelactie en winterborrel hebben wij op een prettige manier veel 
dorpsgenoten leren kennen. 
  
Vriendelijke groet 
Maarten van Ockenburg, 
trotse vader van Sem 
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Nieuws van de dorpsraad 
 
Kerstbrunch 
Op Eerste Kerstdag werd er weer een kerstbrunch 
gehouden van 11tot 13.00 uur. Er waren 25 
mensen. Jong en oud, gezellig een invulling gevend 
aan het kerstgebeuren.  
 
Gesprek met Burgemeester en Wethouders 
Op woensdag 16 december hadden wij, als 
dorpsraad, een gesprek met burgemeester Weterings en de wethouders Bezuijen 
en Nobel over de problemen in Lijnden, waarvoor maar geen oplossing in het 
verschiet ligt. De volgende onderwerpen kwamen ter sprake: 

1. Falende communicatie: dorpsraad Lijnden «» gebiedsmanager «» 
gemeente. 
De gemeente vindt dit ook een probleem en zal dit zo spoedig mogelijk 
intern ter sprake brengen. Het zal beter moeten verlopen in de toekomst. 

2. Overdracht van Het Vluchthonk aan Meerwaarde. 
Verdere vertraging is niet langer toelaatbaar. 

3. Bestemmingsplan Raasdorperweg met omleidingsweg. 
In 2010 zal hier echt een begin aan worden gemaakt. 

4. Parkeerprobleem rondom VOS - terrein. 
Er zijn nu plannen, er wordt gewerkt aan een oplossing. Als de grond-
aankoop rond is, zal er voor 20 auto’s parkeergelegenheid komen aan het 
begin van de Nieuwerkerkerstraat, waar nu een groenstrook is. 

5. Slechte toestand van het parkeerterrein bij De Vluchthaven. 
Binnenkort zullen hier duurzame verbeteringen worden aangebracht door 
de gemeente. De huidige toestand is niet langer verantwoord.  

6. Verkeerssituatie Ringdijk, na het aanbrengen van de chicanes. 
In 2010 komt er een enquête onder de aanwonenden en zal er een 
evaluatie volgen. Mogelijk zullen er verbeteringen c.q. aanpassingen 
komen. 

7. Voetpad op bedrijventerrein Lijnden. 
Iedereen was ervan overtuigd, dat het te gek voor woorden is, dat we nu 
al jaren (en uren) tijd moeten besteden om 2 traphekjes te kunnen laten 
plaatsen bij de Veldweg en bij de Frankfurtstraat. Dit moet binnen een 
paar weken geregeld zijn. 
 

We hopen dat er na dit gesprek echt iets gaat gebeuren. De vorstperiode is er 
tussen gekomen, dus zal “binnen enkele weken” niet letterlijk genomen kunnen 
worden, maar toch…. 
 

 

Winterborrel 24 januari 2010 
Op zondag 24 januari was er de winterborrel. Er waren wel 85 Lijndenaren. 
We begonnen met een glas Glühwein en daarna hield Jos Weel, de voorzitter van 
de dorpsraad, zijn openingswoord. Hij wenste Lijnden een goed 2010 toe, een jaar 
waarin we in het voorjaar de vruchten kunnen plukken van onze bollenpoot-
prestaties uit 2008. Dat is het mooie van bloembollen. Er is de eerste keer veel 
inspanning voor nodig, maar de jaren daarna hoef je alleen maar te genieten. Hij 
hoopte dat het een gezellige zondagmiddag zou worden, in het teken van de actie 
voor Haïti.  
Jos had het rad van avontuur er zelfs voor opgedoken en er leuke prijzen bij 
verzameld. Er hoefde voor het eten niets betaald te worden, het geld dat men 
thuis bespaarde met het avondeten kon men geven aan een collecte voor de 
slachtoffers in Haïti.  
Dat bracht € 656,50 op. Er is nog iemand die toegezegd heeft het bedrag met € 
500,- aan te vullen, zodat er € 1156,50 overgemaakt kan worden naar de Stichting 
Wereldouders.   
Wereldouders runt het enige gratis kinder-ziekenhuis op Haiti en start een 
dagopvang voor de kinderen uit de tentenkampen. In die dagopvang krijgen zij te 
eten en drinken en worden er speelactiviteiten met hen gedaan. Wij denken dat 
het geld zo op een goede bestemming besteed gaat worden. 
Els Dikkes, die de kerstbomen-ophaal-actie had geregeld, wist de kinderen nog te 
verrassen met leuke prijzen, maar daar leest u elders meer over in dit blad. 
 

Sennie Chan en zijn familie zorgden er ook dit jaar weer voor, dat we met een 
goed gevulde maag naar huis konden gaan. De erwtensoep, saté, salades en 
hutspot werden met smaak verorberd. 
Het was een geweldige opkomst en het werd door iedereen als heel gezellig 
ervaren. Lijnden liet zich, wat opkomst betrof, van zijn beste kant zien. 
 
Wijkbudgetten 
De dorpsraad doet 4 aanvragen: 

• De kosten, die wij moeten maken voor het leefbaarheidsonderzoek. We 
willen het professioneel aanpakken, zodat ook de uitslagen officieel 
geaccepteerd worden. 

• Een defibrillator, die geplaatst kan worden in De Vluchthaven. Bij 
hartproblemen kan er bijtijds geholpen worden. 

• Een BHV (Bedrijfshulpverlening)-tas, ook bestemd voor medische hulp in 
De Vluchthaven. 

• En tenslotte een brancard, om mensen eventueel naar een ander vertrek 
te kunnen dragen. 

Deze keer vooral zaken die de veiligheid in De Vluchthaven helpen vergroten. 
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Kerstboom 
Dit jaar hebben we de kerstboom met “banner” bij de kerk mogen plaatsen. We 
kregen geld van de gemeente, maar doordat de “kerk” onze sponsor werd,  
hebben we er ook nog wat aan overgehouden, wat het dorp ten goede komt. Het 
was dus eigenlijk een beetje pronken met andermans veren. Volgend jaar mag de 
kerstboom met banner gerust op een ander mooi plekje in ons dorp geplaatst 
worden. Als u een goed idee heeft, laat het ons dan tegen die tijd weten. 
 
Dorpsfeest  
Dit wordt een mooie dag voor Lijnden. Noteer het vast in uw agenda. 
We willen dit feest houden op zaterdag  13  maart van 15.00 tot 21.00 uur in De 
Vluchthaven. 
Vanaf 3 uur ’s middags willen we u laten kennis maken met alle clubs, 
verenigingen en doe-groepen die Lijnden rijk is. Een kennismaking die u 
misschien wel zo enthousiast maakt, dat u overweegt het lidmaatschap aan te 
vragen.  
 
U kunt zelf uw tijd indelen. U kunt een half uurtje bij de ene groep meedoen of 
kijken, bij de andere groep een uurtje, net wat uw interesse heeft. De verenigingen 
zullen u mee laten doen met hun activiteiten of uitleg geven. Zij zullen natuurlijk 
alles uit de kast halen om u te laten ”genieten” van hun activiteiten. 
 
We zullen medewerking vragen aan: Genesius, Petanque, VOS, de Schildersclub, 
Rock en Roll-groep, Oud doet Wijs, Midget-golf, Yoga en Speksnijden. 
En voor de jongeren organiseert Louis van Daalen een LAN-party. 
 
De hele middag is er ook een tentoonstelling in De Vluchthaven van alle mooie, 
zelfgemaakte voorwerpen of kunst, die u uw dorpsgenoten wil tonen. Dat kunnen 
foto’s, eigengemaakte producten, schilderijen, modelbouw,  kantklossen, enz. enz. 
zijn. 
De clubs en verenigingen vragen we contact op te nemen met Sennie Chan, zodat 
hij kan aangeven welke ruimte voor hen beschikbaar is. 
 
Heeft u eigen werk voor de tentoonstelling, dan ook graag even contact opnemen 
met Sennie. Hij is telefonisch bereikbaar op 06 - 245 350 15. 
 
Vanaf 18.00 uur sluiten we af met eten en drinken. Een gezellig samenzijn, waarbij 
voor live-muziek wordt gezorgd. Een mooie afsluiting van de dag. 
 
Bewaar De Boeselijn goed, zodat u de gegevens niet kwijtraakt.  
We plaatsen begin maart nog een keer dit stukje in Het Witte Weekblad en 
natuurlijk wordt  u via onze website www.dorpsraadlijnden.nl  goed op de 
hoogte gehouden. 

 



_______________________ ________________________                       ______________________ _________________________ 
 

Nieuws van de geitenwei 
 
De geiten zijn in december 2009 twee keer ingeënt tegen Q-koorts. 
Het vaccin is gratis ter beschikking gesteld door de Gezondheidsdienst voor 
Dieren te Deventer, een overheidsinstelling die onder het Ministerie van LNV valt. 
De inentingen zijn uitgevoerd door de veearts (Halfweg), dat was verplicht. De 
kosten voor de veearts zijn natuurlijk voor onze rekening. 
In theorie kunnen onze geiten geen Q-koorts meer overbrengen op mensen. 
  
Omdat zwangere geiten niet ingeënt mogen worden tegen de Q-koorts zijn de 
geiten in november-december dus niet gedekt. 
Ook is het gevaar dat de Q-koorts uitbreekt het grootst tijdens en onmiddellijk na 
de bevalling van een geit. 
Dat was een tweede reden om de geiten niet te laten dekken. 
Het betekent wel dat er in het voorjaar in onze wei geen kleine geitjes te bekijken 
zullen zijn, helaas. 
We hopen dat we de geiten (acht stuks) in november-december 2010 wel weer 
kunnen laten dekken.  
  
De vrijwilligers van de geitenwei denken dat ze een juiste en verantwoorde 
beslissing hebben genomen.  
Zeker gezien de discussie die er over de Q-koorts momenteel wordt gevoerd en 
de maatregelen die zijn genomen om de Q-koorts in te dammen. 
  
Met de geiten gaat het prima. Natuurlijk is de dagelijkse verzorging als het 
sneeuwt en vriest lastig maar met een beetje goede wil is het te doen. 
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Betoncentrale 
 
Het laatste nieuws: 
 
In december is bekend gemaakt dat de gemeente de aanvraag voor een 
bouwvergunning van de Cementbouw heeft afgewezen. 
 
En in januari heeft de provincie besloten om de aangevraagde milieu-vergunning 
te weigeren. 
 
Er waren 168 zienswijzen (bezwaren) ingestuurd door bewoners uit Lijnden en 
Zwanenburg. De organisatoren voelden zich hierdoor erg gesteund in hun actie.  
 
De Cementbouw heeft inmiddels beroep ingesteld tegen het gewijzigde 
bestemmingsplan bij de Raad van State. Dit kan nog een lange tijd gaan duren. 
 
Voor vragen kunt u terecht bij Anouk en Marc op Lijnderdijk 195. 
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Geluidshinder 
 
Badhoevedorp en Zwanenburg bepalen lot Lijnden 
Augustus 2009 werd er vergaderd i.v.m. het zgn. Parallel starten (het gelijktijdig 
starten vanaf de Zwanenburgbaan en de Polderbaan in ons geval). Lijnden werd 
toen vertegenwoordigd door Badhoevedorp. Het verslag van deze vergadering 
werd ons 1 dag voor de vergadering van afgelopen week toegezonden, oftewel 5 
maanden na dato. De inhoud was ronduit verbazingwekkend. In de laatste 
vergadering  van 20 januari werd door Amsterdam-West dan ook gevraagd een 
reactie op dit verslag uit te mogen stellen, omdat het verslag de leden rijkelijk laat 
heeft bereikt. Daar waren we het uiteraard mee eens.  
 
In het verslag was opgenomen dat er een nieuw richtpunt voor het uitvliegen is 
gekozen. Dat betekent dat er 2,5 graad meer oostelijk zal worden uitgevlogen. Dat 
ging Zwanenburg niet ver genoeg, want zij houden vast aan het vliegen “midden 
tussen Badhoevedorp en Zwanenburg. Volgens Zwanenburg staat dit zo in het 
Alders akkoord en is het midden 27 graden oostelijk van de Zwanenburgbaan. Op 
dit moment is het richtpunt 23 graden oostelijk t.o.v. de Zwanenburgbaan. Daar 
heeft Zwanenburg echt geen last van, maar men wil gewoon de route zover 
mogelijk naar het oosten. Amsterdam-West en Lijnden zijn het daar niet mee 
eens. Praktisch gesproken wordt Lijnden dan recht overvlogen. Omdat de 
toleranties groot zijn krijgt heel Lijnden daar mee te maken. Voor de beeldvorming 
25,5 graad is ongeveer 110 meter opschuiven richting Lijnden, ongeveer de lengte 
van de Nieuwerkerkerstraat. 27 graden komt overeen met zo’n 200 meter. 
 
In de onderstaande afbeelding heb ik e.e.a. verwerkt. 

Op deze afbeelding ziet u de huidige route (huidig waypoint), de voorgestelde 
proef op 25, 5 graad met de lijn die vliegtuigen als ideale lijn zullen vliegen en de 
27 graden wens van de Zwanenburgers.  
 
In alle bijeenkomsten die wij meemaakten, wordt zorgvuldig vermeden te spreken 
over Lijnden. Men spreekt over “het midden tussen Badhoevedorp en Zwanen-
burg”. Bij iedere vergadering waar wij aanwezig zijn, roepen we dan dat Lijnden 
daar ligt, maar het blijft getjilp van het kuiken Calimero.  
Zodra we vragen stellen over het midden, worden we overruled door Zwanenburg, 
of is de vraag niet aan de orde.   
 

Deze kaart toont aan dat Zwanenburg geen last heeft van de huidige uitvliegroute. 
Ik heb hier de radartracks in verwerkt van het stijgend verkeer (81 vliegtuigen) op 
een willekeurig gekozen dag, waarop er veel vanaf de Zwanenburgbaan werd 
gestart. Alle vluchten die een onnauwkeurige radartrack gaven, bijvoorbeeld 
omdat ze leken te starten vanaf de A5 of vanaf de parkeerplaats bij Schiphol, zijn 
verwijderd uit het overzicht. Duidelijk te zien is dat het stijgend verkeer nu al 
LANGS Zwanenburg vliegt (de witte contourlijn geeft het bewoonde gebied van 
Zwanenburg weer), waarbij Lijnden, zoveel als maar mogelijk is, wordt vermeden. 
23 graden is dus een prima oplossing.  
 
Met het optrekken van de waarde van handhavingspunt 18 (Lijnden) naar 61,25 
dB(A) Lden – dat is (weer) bijna een verdubbeling t.o.v. de oude waarde - lijkt ons 
de grens wel bereikt. 
 

We zullen deze visie bij zowel de gemeentelijke politiek als de landelijke politiek 
bepleiten. 
Louis van Daalen       
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Genesius 
 
MET Z`N ALLEN NAAR HET STRAND ……….     
Heeft U alweer zin de zomer, Wij wel!  
Op 20 en 27 maart nemen wij als toneelvereniging u mee naar het strand, waar 
hele vreemde dingen gebeuren..... 
We nemen een duik in de golven en relaxen op één van de strandstoelen. 
 
We hebben onze eigen strandwacht Erik (Frank), die ons bewaakt. 
Erik neemt zijn werk bloedserieus en heeft niet in de gaten dat hij wordt versierd 
door Alice(Jopy). Alice slooft  zich vreselijk uit om alle aandacht van Erik te krijgen 
maar die trouwe werknemer heeft alleen maar oog voor de zee. 
 
Totdat de rondborstige Pascal op toneel verschijnt. Zij is het type vrouw waar hij 
wel oog voor heeft. Erik heeft niet in de gaten dat deze lieflijke Pascal eigenlijk 
Otto (Robbert) heet. Otto verschijnt verschillende keren vermomd op toneel om 
zijn vrouw Alice in de gaten te kunnen houden. Hij twijfelt aan haar trouw en als 
Alice besluit om een week in het strandhuis van tante Dol (Annet) en tante Mina 
(Aafke) te bivakkeren  gaat hij er incognito achteraan.  
 
Dit leidt uiteraard tot vreemde situaties. Ook beide tantes besluiten om Alice een 
bezoekje te brengen. In gezelschap van deze dames kom je niet tot rust. Tante 
Mina kletst de oren van je hoofd en wordt regelmatig de mond gesnoerd door Dol.. 
Ondertussen wordt er onopgemerkt een heuse moord gepleegd door Marleen 
(Nora). Zij sluipt achter Babette (Monique) aan het toneel op......... 
 
U zult zien dat dit weer een heel ander stuk is dan U van ons gewend bent.....  
Het loopt anders af dan u zou denken, en zet alles in een ander daglicht. 
 
Het is absurd en hilarisch....... Wij zijn al druk aan het oefenen met strandstoelen, 
zomerkleding en dat in deze strenge winter...... En we hebben het soms al heel 
warm.... de regisseur is weer op dreef en we werken hard om voor U een leuk 
stuk neer te zetten....... 
 
De mannen van de decorbouw hebben er een hele kluif aan, want het wordt echt 
anders dan anders, want hoe maak je een leuk strand?...... 
 
Dus, komt U gezellig kijken op 20 en 27 maart?  Naar het stuk, decor en alle 
andere verwikkelingen?  Met op de tweede avond live muziek, zoals U van ons 
gewend bent, heten wij U weer van harte welkom. 
De (strand)stoelen kunt u alvast reserveren bij Jan Baars 020 6597360. 
 
Monique en alle leden van toneelvereniging Genesius. 
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Deze foto kregen wij opgestuurd door een trouwe lezer van de Boeselijn.  
Het toont een oud stukje van de Schipholweg vanuit een iets minder bekend 
gezichtspunt. De meeste foto’s worden vanuit westelijke richting genomen, met de 
kerk op de achtergrond. 
Eigenlijk is er niet zoveel veranderd. Oké, de geit is inmiddels dood en er is 
beduidend minder verkeer op de weg, deze heet nog Spaarnwouderweg. 
 
Deze foto is afkomstig uit het foto archief van de provincie Noord Holland. 
Volgens de poststempel van de foto/ansichtkaart is deze gestempeld in 1942. 
Misschien herkennen oud (katholieke) Lijndenaren zich zelf wel op het schoolplein 
voor de oude Mariaschool. 
 
Links zien we de onderwijzerswoning van Meester Post, daarnaast het schoolplein 
met aanpalend het patronaatsgebouwen en de gymzaal (nu is dit ons dorpshuis). 
Daarnaast de woning met manufacturenwinkel van de familie Goes. In 1942 bestond 
het levensmiddelenwinkeltje behorend bij café Schrama nog. Opvallend is dat de 
voordeur nog aan de voorkant  van het café zit. 
 
 

 
 



_______________________ ________________________                       ______________________ _________________________ 
 

Oud doet Wijs 
 
De spanning stijgt in de Vluchthaven, er zijn kaarters aanwezig waarvoor ik u wil 
waarschuwen: geef ze niet de kans dat u onder aan de lijst komt. 
Doe uw best en verover ook een plaatsje in de bovenste regionen van het 
klassement. 
 
We konden de laatste weken wat nieuwe leden verwelkomen:  
Leen Gijzenberg van de appelboomgaard is gekomen en bracht meteen appels 
mee. 
Dan was er Jan Markus met een nieuw lid, haar naam is Maria. 
Frans Smit wilde graag kaarten en is door Nan meegenomen. 
 
We hebben aan de leden een oproep gedaan, en doen dat bij deze nogmaals: als 
u wat leuks meemaakt op de club om dat aan Wil te melden, dan kan dat in het 
stukje voor de Boeselijn worden verwerkt. 
 
De boerenkooldag is een groot succes geworden. 
Dit jaar was het Sennie om ons te verwennen. Als vanouds was Riet Weel ook 
weer aanwezig om ons van dienst te zijn. 
Zij werd beloond met een mooie bos bloemen evenals Alie, Meep en Henny. 
 
Voor de boerenkoolmaaltijd was er een gratis drankje en na de maaltijd was er 
nog een ijsje, een mandarijn en koffie toe. 
 
Tijdens de maaltijd waren er twee leden die een stukje voordroegen. 
Wil declameerde “Spiegelglas” en Nan deed een stukje over rijke ouderdom. 
Iedereen heeft hier erg van genoten. 
 
Wij vonden het fijn dat er bijzondere gasten aanwezig waren zoals mw Klaver,  
mw Marcus, mw Gijzenberg en de dochter van hr Postma. 
 
Namens ons allen dank aan het bestuur 
Wil Blauwhoff  
 
  
 
 
 
 
 
 

 



_______________________ ________________________                       ______________________ _________________________ 
 
 

Rad van Fortuin 
 

Daar stond ik dan, toch wel een beetje nerveus 
voor dat mooie opgepoetste rad van fortuin. De 
jaarlijkse winterborrel werd dit jaar opgeluisterd 
door een loterij waar je helemaal voor niets aan 
mee kon doen.  
Jos Weel zou telkens met een ferme slinger aan 
het rad een Lijndenaar een stukje gelukkiger 
maken met leuke en smakelijke prijzen.  
 
Ondanks dat de lootje kosteloos rondgedeeld 
werden, werd geheel vrijblijvend verzocht een 
donatie te doen die dan ten goede zou komen aan het rampgebied in Haïti. "Dat is 
toevallig...", dacht ik, "... mijn lotnummer is 555, dat lijkt wel verdacht veel op het 
gironummer van de gezamenlijke hulporganisaties".  
 
Gelukkig zag ik bij de donatiebus dat velen mij al voor waren geweest en ik was ook 
zeker niet de laatste. Na een paar keer een mooie prijs aan mijn neus voorbij te zien 
gaan, mocht ik uiteindelijk ook mijzelf tot de prijswinnaars rekenen. Met een gezonde 
zak aardappelen was dat een mooi begin van het nieuwe jaar. Prijsdonateurs, dank 
voor jullie inbreng en donateurs van de sponsorbus, jullie ook bedankt. 
  

Vriendelijke groet, 
Jeroen Baars 

 



_______________________ ________________________                       ______________________ _________________________ 
 

50 jaar sv V.O.S. 
 
Naast alle wedstrijden, trainingen en andere zaken die rond om het handbal 
draaien, is dit jaar 2010 voornamelijk het jaar dat onze vereniging een halve eeuw 
bestaat.  
 
Het is allemaal ooit in een ver verleden begonnen op 1 juni 1960 in Lijnden. Met 1 
damesteam werd er gestart, al snel hadden een aantal heren door dat ze niet 
achter konden blijven en was het eerste herenteam een feit. Hierna volgde al snel 
de jeugdteams. Ja, als je ouders op handbal zitten en je bent toch de zondag daar 
al te vinden kan je net zo goed zelf ook gaan handballen. En deze visie gaat 50 
jaar na dato nog steeds op! 
 
Het eerste clubhuis werd pas in 1966 geplaatst, voor die tijd was er geen kantine 
aanwezig. Clubhuis? Een directiekeet van 7x6m, maar wel hartstikke gezellig. In 
1973 werd het Verscholen Vossennest gebouwd door het bestuur en leden zelf. 
Dit clubhuis staat er nu nog steeds, al is het wel in het afgelopen jaar 
gemoderniseerd, ook weer door leden en bestuur. De laatste aanwinst is een 
compleet nieuwe bar! Toen in 1978 het clubhuis werd gerenoveerd werd er tevens 
een verhard veld gelegd, hiervoor werd er op gras gespeeld. 
 
Naast handbal werd / wordt er bij VOS ook gekiend, geklaverjast en getafeltennist. 
De kienavonden komen sporadisch nog voor, de klaverjasavonden bestaan nog 
steeds. Alleen is het tafeltennis gestopt. 
 
In de jaren negentig is de vereniging uitgebreid. Het handbal onderdeel van S.V. 
Halfweg en van Kombij kwamen bij S.V. V.O.S.  
 
Heden ten dagen bestaat onze vereniging uit 5 seniorenteams en 5 jeugdteams 
en natuurlijk hebben we nog onze trouwe klaverjassers en niet te vergeten de o zo 
belangrijke groep vrijwilligers die allerlei hand en span diensten doen, waardoor de 
vereniging kan blijven draaien en dit dus al 50 jaar doet! 
 
Ter ere van het 50 jarige jubileum zijn er in het weekend van 5 / 6 juni 2010 een 
aantal activiteiten gepland. Momenteel kan ik hier nog niet veel over uitweiden. 
 
Echter 1 datum kan u al in uw agenda noteren en dat is de zaterdagavond 5 juni, 
want dan zal er een feest zijn in Het Verscholen Vossennest waar uiteraard alle 
leden, vrijwilligers, oud leden en u als buurtbewoner van harte welkom bent. 
 
We hopen u op 5 juni 2010 te zien om ons 50 jarig jubileum met ons te vieren. 
 
 

 

VOS - Klaverjastoernooi 
 
In Het Verscholen Vossennest wordt elke maandagavond geklaverjast door 
iedereen die dat leuk en gezellig vindt. 
 
Vrijdag 19 februari wordt er een toernooi georganiseerd voor 8-tallen. 
Dit kunnen groepjes vrienden, familie, buren of collega’s zijn. Als u ook mee wilt 
doen maar kunt geen achttal vormen, kunt u zich zelf aanmelden, zodat er een 8-
tal gevormd kan worden. 
 
Voor meer informatie en opgeven voor deelname 
kunt u bellen met Ria Hoohenkerk tel 020 497 6006 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



_______________________ ________________________                       ______________________ _________________________ 
 

Voedingsadvies voor Lijnden 
 
Zin en onzin van vitaminepreparaten 
Het voedingscentrum vindt nog steeds dat gevarieerde voeding voldoende 
vitamines en mineralen bevat. Met als uitgangspunt de maaltijdschijf. Maar buiten 
het feit dat nog maar weinig mensen deze adviezen volgen zijn deze richtlijnen al 
aardig achterhaald. Veel groente en fruit bevat al lang niet meer de hoeveelheid 
mineralen en vitamines , veroorzaakt door overbemesting en verarmde landbouw-
gronden.  
Bijna iedere Nederlander heeft in meer of mindere mate te kampen met tekorten 
die niet meer door“gezonde voeding”ongedaan gemaakt kunnen worden. 
Door onderzoek wordt steeds duidelijker dat er een relatie ligt tussen voeding en 
het ontstaan van ziektes. Wereldwijd zijn onderzoekers bezig in kaart te brengen 
waar bepaalde ziektes voorkomen en waar niet. Er is bijvoorbeeld een duidelijke 
relatie met gebieden waar de zon schijnt en het minder voorkomen van multiple 
sclerose, beter bekend als MS.  
Uiteraard spelen hierbij nog meer factoren een rol. Door de huidige gejaagde 
leefstijl waarin stress veel extra vitamines in het lichaam verbruikt, behoren veel 
mensen en niet alleen de ouderen tot de risicogroepen om tekorten te 
ontwikkelen. 
Het zeer grote aanbod van Multi-vitamine/mineralenpreparaten maakt het moeilijk 
om een verantwoorde keus te maken. Daarnaast heb je ook nog te maken met de 
ADH-waarde, dit is de dagelijkse aanbevolen hoeveelheid, waarbij ze uitgaan van 
een minimum hoeveelheid om ziekte te voorkomen. Dit is voor veel mensen een 
te lage dosering om het lichaam bij ziekte te ondersteunen. Ook is in een Multi de 
samenstelling van de mineralen erg belangrijk. In veel goedkope preparaten 
komen mineralen in verbindingen voor, zoals oxiden en carbonaten die kwalitatief 
zeker niet de eerste keus zijn.  
Een voorbeeld: magnesiumoxide is een laxeermiddel, het magnesium zal dus in 
de darmen niet of nauwelijks opgenomen worden, en door de laxerende werking 
zullen ook andere bestanddelen van de multi en van de voeding slechter worden 
opgenomen. 
Het is dus zeker in deze tijd van belang om een goed advies ten aanzien van uw 
voeding te krijgen, deze adviezen hebben een grote verandering ondergaan.  
Bij gezondheid spelen naast voeding uiteraard ook ander factoren een rol zoals 
beweging, gedrag en omgeving. 
Als u vragen heeft kunt u mij altijd bellen of langskomen op Hoofdweg 84 B.  
 

Tevens ben ik van plan om binnenkort in het buurthuis een avond te organiseren , 
waarin ik vragen van uw kant kan beantwoorden en praktische informatie over 
gezonde voeding zal geven. Uiteraard wordt dit door middel van een flyer nog 
nader kenbaar gemaakt 
 

Lizette den Dekker, voedingsdeskundige  Telefoon: 06-24977978 
 



                                                                                                                                                       ______________________ _________________________ 
 
 

Feliciteren 
Tijdens het inzamelen van de kerstbomen zagen we een slinger met de tekst 

HOERA EEN MEISJE 

hangen op Nieuwerkerkerstraat 10.  
Navraag leerde dat 
 

Emma Sophie 
 

geboren is op 28 december 2009. 
 
Wij feliciteren Floris en Daniëlle Jonkers van harte met dit kleine meisje. 
 
 
 
 

Wilt u ook iemand feliciteren 
of ziet u graag uw baby of nieuwe buren vermeld in uw buurtblad? 

Geef het door aan de redactie.(zie voorin) 
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